B2U3  Extended reading

A precious family dinner

教学目标：

1. Get to know the structure and main idea of the text.

2. Get familiar with the culture behind Spring Festival.

3. Master some writing techniques in the text and apply them to daily writing.

教学重难点：

To read the passage and master the details and main idea.
To look into the culture behind the activities.
To appreciate the writing skills
教学过程：

Step 1. Lead in

What is special about today?
Which festival is the picture? How do you know that?
设计目的：引起学生兴趣，引入本课主题

Step 2. Read on the surface

Prediction: what will be talked about in this article?
Structure: match the main idea with each part.
What are the traditions in Luo’s family? What are the wishes behind the activities?
设计目的：培养学生快速寻找信息的能力，让学生了解文章内容，探索春节文化

Step 3. Read for thinking
What is the change in Luo’s trip back home? What does the comparison reflect here?
What does home mean in Luo Yan’s eyes? What is your understanding about home? Make up such sentences to describe what home means to you.
Home is where_______________________________________________
Can we change the order of the sentence? What is the deep meaning behind the sentence?
设计目的：激发学生思考，探索现象背后所反映的文化，培养学生的思维能力和爱国主义情怀

Step 4. Read for appreciation

Detailed and vivid action descriptions
Rich feelings to get readers involved
设计目的：欣赏语言的魅力，让学生学会模仿，学会表达

Step 5. Reading for creation

Describe the scenes when you return home after two-week study in school. Pay special attention to detailed and vivid action descriptions as well as rich feelings.
Sample appreciation
设计目的：在模仿的基础上将本课所学知识运用到实际中，既加深了理解，有加深了印象，为续写打下基础。
Step 6. Homework

Polish up the writing.
